
Slovenské destiláty majú svojich rytierov
Tretia januárová sobota sa do kalendára zapíše ako pútnický deň všetkých výrobcov
destilátov a liehovín. Do nášho najznámejšieho pútnického miesta Šaštín prišli 16.
januára vedci, producenti destilátov a ich podporovatelia, aby sa zúčastnili slávnostnej
inaugurácie spojenej s pasovaním rytierov.
 

Svätá omša v Šaštíne. Foto: PC
 
Za akciu stoja tri organizácie, ktoré sa na tvrdý alkohol profesijne orientujú: Slovenský Rád rytierov
destilátov, Združenie pestovateľských páleníc a destilátových liehovarov a Združenie výrobcov liehu
a liehovín na Slovensku. Inaugurácia sa začala svätou omšou za účasti všetkých budúcich rytierov,
počas ktorej kňaz vysvätil symboly rádu. V homílii odzneli slová o zodpovednom prístupe k alkoholu:
dobrom sluhovi, ale zlom pánovi.
 
„Rytieri si v Ráde dali za úlohu oboznamovať verejnosť s kvalitnými slovenskými destilátmi, ale tiež
poukazovať konzumentom destilátov na kultúru a striedmosť pri ich požívaní,“ povedal kancelár
Rádu Peter Bunčiak.
 



Detail medaily, ktorú dostali rytieri.
 
Hlavné slovo mal počas ceremoniálu tajomník Združenia výrobcov liehu a liehovín na Slovensku
Július Forsthoffer, ktorý je tiež hlavným kancelárom Rádu. „Pi málo - pi dobré“ je naším zásadným
heslom, pretože len zákazy ešte nikdy nič dobré nepriniesli,“ pripomenul prítomným J. Forsthoffer.
 
Po prísahe členov slúžiť úlohám Rádu sa pasovania rytierov ujal poslanec Národnej Rady SR Milan
Panáček (SMER-SD). Slovami „pasujem ťa za rytiera“ bolo symbolicky odmenených 22 osobností
z akademického a výrobného prostredia.
 

Tajomník Združenia výrobcov liehu a liehovín na Slovensku Július Forsthoffer.



 
Po slávnostom prípitku a zarecitovaní úryvku básne Bacardi od Jána Smreka J. Forsthoffer
prítomných pozval na ďalšie akcie, kde sú možnosti ochutnať a podporiť najlepšie slovenské destiláty
a liehoviny. „V najbližších týždňoch nás čaká jubilejné 20. stretnutie ochutnávania a hodnotenia
destilátov v Radimove. V máji potom ľudí z regiónu pozývame na priehliadku destilátov na Myjave,“
uzavrel J. Forsthoffer.
 
Pozrite si aj video:
 

 

 


